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Eladó Építési telek, 3 545 m2 telek, Somogyzsitfa
3 500 000 Ft ( ~8 984 € )

Somogyzsitfán eladó egy zöld övezeti nagyméretű telek!

Adatlap sorszáma: #696900095

Építés éve: 0

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Víz az épületben

Gáz: Gázvezeték a telek előtt

Csatorna: Derítő

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Szeretne egy nyugodt, kellemes helyen gazdálkodni, vagy esetleg állatokat

tartani? Íme, itt ez a nagyszerű 3545 m2-es telek Somogyzsitfán, melynek 30%-

a beépíthető!

Amennyiben építkezni szeretne, és az első téglától az utolsó mozzanatig Ön

kívánja meghatározni, hogy hogyan nézzen ki otthona, amiben korunk minden

technikai és építészeti újdonságát kihasználhatja, remek helyen jár! Víz, villany,

gáz bekötése egyaránt lehetséges. A telken található épület már nincs túl jó

állapotban, esetleg istállóként, vagy szerszám és eszköz tárolóként lehetne

hasznosítani egy kis ráncfelvarrás után. Ha egyiket sem tervezi, akkor a bontás

a legcélszerűbb. Az utca csendes és békés és a szomszédok kedvesek, tehát ha

csak idényjelleggel, alkalmanként szeretne itt élni, mikor elszakadna a

nagyvárosi nyüzsgéstől, itt maximálisan kikapcsolódhat. Amennyiben építkezni

szeretne, tudunk segíteni partner cégek bevonásával, rönkház vagy acél

szerkezetű ház építés kivitelezésével.

Autóval 12 perc alatt Marcaliba érhetünk, ami egy közepes méretű város, itt

különböző szupermarketek, óvoda, iskola, gimnázium, fürdő, kórház, éttermek

és cukrászdák is találhatóak. A balaton partot fél óra autózással

megközelíthetjük. Természet kedvelők, illetve hobbi vadászok figyelmébe

ajánlanám még, ugyanis a helyi erdészetnél van lehetőség vadászatra is,

valamint a környező területeken remek túralehetőségeket találhatunk.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Möchten Sie an einem ruhigen, angenehmen Ort Landwirtschaft betreiben oder

vielleicht Tiere halten? Hier ist dieses großartige 3545 m2 große Grundstück in

Somogyzsitfa, von dem 30% bebaut werden können!

Wenn Sie Ihr Haus bauen wollen und vom ersten bis zum letzten Stein

entscheiden wollen, wie Ihr Haus aussehen soll, mit allen technischen und

architektonischen Innovationen unserer Zeit, dann sind Sie hier richtig! Wasser,

Strom und Gas können angeschlossen werden. Das Gebäude auf dem

Grundstück ist in einem nicht sehr guten Zustand und könnte nach einer kleinen

Renovierung als Stall oder Werkzeug- und Gerätelager genutzt werden. Wenn

beides nicht geplant ist, ist ein Abriss die sinnvollste Lösung. Die Straße ist ruhig

und friedlich und die Nachbarn sind nett. Wenn Sie also nur saisonal und

gelegentlich hier wohnen wollen, wenn Sie dem Trubel der Großstadt entfliehen

wollen, können Sie sich hier bestens entspannen. Wenn Sie bauen wollen,

können wir Ihnen helfen, indem wir mit Unternehmen zusammenarbeiten, die

ein Blockhaus oder ein Stahlrahmenhaus bauen.

In 12 Minuten mit dem Auto erreichen Sie Marcali, eine mittelgroße Stadt mit

Supermärkten, Kindergarten, Schule, Gymnasium, Kurort, Krankenhaus,

Restaurants und Konditoreien. Das Ufer des Plattensees ist in einer halben

Stunde mit dem Auto zu erreichen. Ich würde es Naturliebhabern und

Hobbyjägern empfehlen, denn in der örtlichen Forstwirtschaft kann man auch

jagen, und in der Umgebung gibt es ausgezeichnete Wandermöglichkeiten.

Dieses Grundstück ist großartig, oder? Rufen Sie mich an für weitere

Informationen und um einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder

verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

Would you like to farm in a quiet, pleasant place or perhaps keep animals? Here

is this great 3545 m2 plot in Somogyzsitfa, 30% of which can be built on!

If you want to build your home, and you want to decide from the first brick to the

last moment how your home should look like, with all the technical and

architectural innovations of our time, you are in the right place! Water,

electricity and gas can be connected. The building on the plot is not in a very

good condition and could be used as a stable or tool and equipment store after a

little renovation. If neither of these are planned, demolition is the most practical

option. The street is quiet and peaceful and the neighbours are nice, so if you

only want to live here seasonally, occasionally, when you want to get away from

the hustle and bustle of the big city, you can relax to the max here. If you are

looking to build, we can help you by partnering with companies to build a log

cabin or a steel frame house.

In 12 minutes by car you can reach Marcali, a medium-sized town with

supermarkets, kindergarten, school, high school, spa, hospital, restaurants and

pastry shops. You can reach the shores of Lake Balaton in half an hour by car. I

would recommend it to nature lovers and hobby hunters, as there is also hunting

available at the local forestry, and there are excellent hiking opportunities in the

surrounding areas.

This property is great, right? Please call for more information and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, please contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


